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La rebaixa del IBI 
En el ple ordinari del mes de juliol, un dels punts de l'ordre del 
dia era una moció presentada pel grup popular on es 
demanava la rebaixa del IBI (rebut del impost de valor 
cadastral). 
 

Nosaltres discrepem en l'exposició de motius, perquè hi ha 
que recordar a la ciutadania que als anys 2012 i 2013, el 
govern central liderat pel PP, va obligar a tots els municipis a 
augmentar un 10% el rebut del IBI, mesura tributària, 
transitòria i excepcional, amb la finalitat de corregir el dèficit 
públic, la qual es va prorrogar dos anys més.  
 

L'any 2014, a partir de la llei de pressupostos de l'estat ,es va 
actualitzar i augmentar en un 10% el valor cadastral, però els 
ciutadans no ens adonarem d'una pujada en el rebut de l'IBI, 
perquè aquest increment era incompatible, doncs l'IBI ens 
haguera augmentat un 20% en lloc del 10%. Per aquest 
motiu,en el ple ordinari del 23 d'octubre de 2014, el PP local, 
que aleshores tenia responsabilitats de govern, en despatx 
extraordinari es va modificar el tipus de l’ordenança fiscal 
municipal al 0,72%. 
 

A l' octubre de l'any passat es va convocar un ple extraordinari 
per reformar l'ordenança fiscal reguladora de Vinaròs, on 
l'equip de tripartit local va aprovar en solitari la pujada del 
tipus impositiu de l'IBI que passa del 0,72% al 0,80%. Aquest 

augment suposà per a tots els vinarossencs que no ens hem 
pogut beneficiar-nos de la reducció del 10% de l'IBI, previst 
per l'any 2016, on deixava d'estar en vigor el recàrrec 
temporal del 10%. 
 

Una volta més han sortit perjudicades les nostres butxaques, 
perquè encara que s'ha dit repetit per activa i per passiva que 
el rebut de l'IBI es manté igual que els anys anteriors, a la 
resta de les ciutats de l'Estat espanyol, se'ls ha reduït un 10%. 
  

Recolzarem la moció perquè en les propostes d'acords, es 
demanava que el govern municipal rebaixe el tipus impositiu al 
0.72, això es positiu per a tots nosaltres, perquè se'ns reduirà 
el rebut un 10%, ja que es una davallada de pagament 
d'impostos. També estem d'acord que es revoquen les 
restriccions que es van imposar a les bonificacions a l'IBI dels 
locals comercials i famílies nombroses i que a dia d'avui s'ha 
reduït en nombre de beneficiats. S'ha passat de 830 
bonificacions a 89 aquest any. 
 

La conclusió de tot aquest enrenou és que vostés Srs del PP 
han estat els caps pensants i vostés Srs del tripartit han estat 
el braç executor perquè han mantingut el 0,80%. Pensem que 
és un gran incompliment del tripartit, que en campanya 
electoral, se'ls omplia la boca deien que baixarien els 
impostos i a dia d'avui no es que els baixen sinó que els han 
augmentat.  


